
Rada Gminy Rokietnica 

Sesja 

Protokół  

XL sesja Rady Gminy Rokietnica 

w dniu 26 lipca 2021 roku 

[zdalna] 

 

Obrady rozpoczęto 26 lipca 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:19 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 członków, przy czym z powodu powtarzającego 

się zrywania łączy internetowych, nie wszyscy Radni równocześnie brali udział 

w głosowaniach. 

Obecni: 

1. Aleksandra Bartnik 

2. Maria Chojnacka 

3. Michał Cieciora 

4. Agata Czerniejewska 

5. Ryszard Ćwirlej 

6. Paweł Dankowski 

7. Izabela Dziamska 

8. Piotr Hałas 

9. Agnieszka Kram 

10. Ryszard Lubka 

11. Adam Michta 

12. Władysław Mielcarek 

13. Anna Niesiobęcka 

14. Mariusz Puk 

15. Tomasz Skupio 

1. Otwarcie obrad sesji nadzwyczajnej. 

Sesja nadzwyczajna została ogłoszona na wniosek Wójta Gminy Rokietnica - zał.1 

 

Sesję otworzyła i prowadziła Przewodnicząca RG Rokietnica, Izabela Dziamska 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

 

3. Rozpatrzenie projektów uchwał: 

 

1) w sprawie: zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok 



 

Projekt uchwały przedstawił Wójt, Bartosz Derech. Wyjaśnił, że Gmina otrzymała 

dotację od Wojewody na działania promocyjne związane ze szczepieniami 

przeciw Covid-19, w wysokości 10 tys. zł. oraz kwotę 2787, 50 zł, z przeznaczeniem 

na sfinansowanie dowozu na szczepienia. Następnie wpłynęło: 122.531 zł i jest to 

subwencja oświatowa; dalej 110.625 zł z naszego wniosku o dotację na budowę 

dróg publicznych i gminnych, z przeznaczeniem na ul. Tarnowską w Mrowinie 

oraz suma 50.000 zł na realizację projektu „Pięknieje polska wieś” w Krzyszkowie. 

Wójt uzupełnił, że kwota 64.531 zł z subwencji oświatowej jest przeznaczona na 

szkołę w Napachaniu, a 75.000 na szkołę w Cerekwicy. Wymienione sumy 

pieniędzy wchodzą do budżetu Gminy i jest to pierwsza przyczyna zwołania sesji 

w trybie nadzwyczajnym, zaś przy tej okazji Wójt proponuje przesunięcie 

środków pomiędzy działami, z przeznaczeniem na modernizacje ogrzewania  

z węglowego na gazowe w mieszkaniach komunalnych w Krzyszkowie.  

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Ryszard Lubka 

- Władysław Mielcarek 

- Bartosz Derech 

Przebieg dyskusji: 

 

Głos zabrała Radna Anna Niesiobęcka i pogratulowała Pani Sołtys Krzyszkowa,  

a jednocześnie Radnej, Marii Chojnackiej, zdobycia dotacji w projekcie „Pięknieje 

polska wieś” i dodała, że wie, ile pracy i wysiłku koleżanka Radna w ten projekt 

włożyła i raz jeszcze składa gratulacje.  

Głos zabrał Radny Ryszard Lubka i na początek powiedział, że przyłącza się do 

gratulacji dla Radnej M. Chojnackiej. Następnie R.Lubka zwrócił się do Wójta 

Bartosza Derecha i zapytał czy odbywały się przetargi na sprzedaż lokali 

komunalnych w Krzyszkowie, w których ma odbyć się modernizacja ogrzewania, 

bo zdaniem Radnego te mieszkania stanowią tylko utrapienie dla Gminy. Radny 

R.Lubka od razu zadał drugie pytanie i poprosił o określenie szerokości drogi, 

która ma powstać w ciągu ul. Tarnowskiej w Mrowinie.  

W odpowiedzi Wójt Bartosz Derech powiedział, że nie ma możliwości sprzedaży 

wspomnianych przez Radnego Lubkę lokali, gdyż są tam lokatorzy. Żeby sprzedać 

te mieszkania Gmina musiałaby aktualnym lokatorom znaleźć inne miejsce. 

Odpowiadając na drugie pytanie, B. Derech powiedział, że szczegóły dotyczące 

budowy drogi w Mrowinie zna Zastępca Wójta, A. Klapiński, ale jest on dziś 

nieobecny. Niemniej Wójt powiedział, że jeśli będzie poszerzenie drogi, to na 

pewno nie wiąże się ono z wykupem prywatnego gruntu, ale zostanie 

wykorzystany pas ziemi gminnej.                                                                                                         



Głos raz jeszcze zabrał Radny Ryszard Lubka i zapytał czy proponowano wykup 

mieszkań w Krzyszkowie ich aktualnym najemcom. Wójt odpowiedział, że znając 

tych lokatorów, zakup przez nich mieszkań nie wchodzi w grę.  

 

Radny Władysław Mielcarek powiedział, że w uzasadnieniu do projektu uchwały 

znajduje się informacja, że część środków finansowych przeznaczonych na 

szkoły, zostanie skierowana na zakup pomocy dydaktycznych w szkole  

w Cerekwicy. W związku z tym Radny W. Mielcarek pyta czy podobne środki 

zostały wcześniej przekazane do szkoły w Rokietnicy.  

Głos zabrał Wójt, Bartosz Derech i najpierw wrócił do pytania Radnego Lubki  

i wyjaśnił, że planowana droga w ciągu ul. Tarnowskiej w Mrowinie będzie miała 

szerokość 4,5 metra czyli tyle, ile ma, niedawno budowana, ul. Błotna. 

Kontynuując B. Derech powiedział, że chce podziękować Gminnej Jednostce 

Oświatowej, która zawnioskowała o zwiększenie subwencji oświatowej,  

z przeznaczeniem na zakup pomocy naukowych. Odbiorcami tej subwencji są 

nowo budowane lub modernizowane szkoły - w przypadku naszej Gminy to 

szkoły w Cerekwicy i Napachaniu. Kończąc, Wójt pogratulował Radnej  

i jednocześnie Sołtysowi Krzyszkowa, Marii Chojnackiej, zdobycia dotacji. Dodał, 

że ten sukces jest wynikiem zaangażowania pani Sołtys i dobrze sporządzonego 

wniosku. Na koniec Wójt zachęcił pozostałych Sołtysów do wzięcia udziału  

w programie. 

Radna Maria Chojnacka zabrała głos i powiedziała, że finał realizacji projektu 

musi nastąpić w listopadzie, więc od pierwszych dni września rozpoczną się prace 

przy budowie placu zabaw. Kończąc, M. Chojnacka podziękowała całej Radzie, że 

kilka tygodni wcześniej, Rada przyjęła uchwałę o dofinansowaniu projektu  

z budżetu Gminy.  

 

Głosowano w sprawie: 

zmian w budżecie Gminy Rokietnica na 2021 rok.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Aleksandra Bartnik, Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, 

Ryszard Ćwirlej, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (3) 

Paweł Dankowski, Adam Michta, Mariusz Puk 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XL/347/2021 - zał. 2 



 

2) w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na 

lata 2021 - 2036 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rokietnica na lata 2021 - 2036.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Maria Chojnacka, Michał Cieciora, Agata Czerniejewska, Ryszard Ćwirlej, Paweł 

Dankowski, Izabela Dziamska, Piotr Hałas, Agnieszka Kram, Ryszard Lubka, 

Władysław Mielcarek, Anna Niesiobęcka, Mariusz Puk, Tomasz Skupio 

NIEOBECNI (2) 

Aleksandra Bartnik, Adam Michta 

 

Rada Gminy Rokietnica podjęła Uchwałę nr XL/348/2021 - zał. 3 

 

4. Zakończenie obrad sesji nadzwyczajnej. 

 

 

 

               Przewodnicząca 

           Rada Gminy Rokietnica 

 

 

 

 

 

 

  

 
Przygotował(a): Bernadeta Kiełb 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


